


KRAJEVNA SKUPNOST 
KOG

VABI

na

SPOMINSKI DAN KRAJEVNE SKUPNOSTI KOG

v petek 27. decembra 2019 ob 18. uri 
v dvorani na Kogu

Program:
- položitev vencev
- slavnostni nagovor
- kulturni program

Pričakujemo vas na Kogu na prazniku spomina!

PO KONČANI SLOVESNOSTI VABIMO VSE KOGOVČANKE IN 
KOGOVČANE, DA OB PRIGRIZKU IN KOZARCU VINA 

NAZDRAVIMO ZA SREČO IN ZDRAVJE V NOVEMU LETU

Predsednik sveta KS Kog 
Slavko BEDEKOVIČ
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NAŠA KRAJEVNA SKUPNOST

Pregled opravljenega dela v letu 2019 
KRAJEVNA SKUPNOST KOG

V letošnjem letu ni bilo večjih investicij v Krajevni skupnosti Kog, vendar pa je bila večina načr
tovanih manjših del izvedena po programu in sicer:

1. V obnovljenem delu »Košarkine hiše« je 
Turistično kulturno društvo Kog nadaljevalo z 
opremljanjem objekta. Tam se vse pogosteje iz
vajajo razna družabna srečanja in degustacije 
kogovskih vin. Pripravlja se tudi posodobitev do
kumentacije za izvedbo del v nadstropju in uredi
tvijo strehe,
2. Krajevna skupnost je izvajala nujna re
dna vzdrževalna dela na javnih poteh. Izvajalec, 
ki ga je izbrala Občina Ormož je podjetje GMW 
Radenci s podizvajalcem Slavkom Kavčičem s.p. 
iz Gomile pri Kogu. S svojimi delavci je opravil 
gramoziranje makadamskih cest, izvedel košnjo 
in delno sanacijo jarkov in bankin, počistil ve
jevje ob cestah, grederiral ceste in opravil druga 
manjša dela v skupni vrednosti 15.610 EUR. Na 
srečo na področju Krajevne skupnosti Kog ni bilo 
neurij,
3. Zaradi mile zime ni bilo večjih težav z iz
vajanjem zimske službe, in jo je izvajal Rajko Bu
kovec s.p.. Zimsko službo 2019/20 pa bo opravljal 
Slavko Kavčič s.p.,
4. Vzdrževanje vežice in pokopališča vzor
no izvajata Dušan in Anica Prapotnik, pogrebno 
dejavnost pa koncesionar Dušan Bratuša. V leto
šnjem letu je ob rednem vzdrževanju bilo le do
datno raztrošeno nekaj gramoza. Urejen je tudi 
prostor za raztros pepela,
5. V kuhinji mrliške vežice smo nabavili 
priročno omaro, hladilnik in ustrezen grelnik ter 
odstranili nekaj nepotrebne opreme
6. Športno društvo Kog dobro vzdržuje 
in sproti obnavlja športne površine na Kogu ob 
delni pomoči krajevne skupnosti. V letošnjem 
letu so zamenjali strešno kritino in izvedli druga 
manjša olepševalna dela.

7. Središče Koga vzdržujeta Dušan in Anica 
Prapotnik po naročilu Krajevne skupnosti Kog. 
Mnoga dela in zasaditve pa opravita tudi brez
plačno zato imata tudi ob mnogih drugih (delav
cev šole in vrtca, župnišča, turistično kulturnega 
društva, društva upokojencev, društva Antono- 
vanje...) veliko zaslug, da je središče Koga tako 
urejeno..
8. V pisarni krajevne skupnosti je bilo delo v 
celoti opravljeno v skladu s pričakovanji in je bilo 
nemoteno.

Izvedene investicije v KS Kog v letu 2019 z vrednostjo:

Odkup prostorov stare pošte 28.560
Modernizacija JP 803538 Jastrebci 110 
m

11.363

Modernizacija JP 803472 Vitan 240 m 25.644
Modernizacija LC 302061 Vitan Vuz- 
metinci 920 m

149.809

Sofinanciranje gradenj malih čistilnih 
naprav

1.000

Vlaganja v šolo Kog 2.450
Ureditev čistilne naprave pri šoli Kog 2.550
Nabava defibrilatorja z omarico 1.830
Nabava vitrin za knjižnico 210
Nabava omare, hladilnika, grelnika in 
obešalnikov za vežico

719

Izvedba prostora za raztros pepela pri 
vežici Kog

1.186

SKUPAJ 225.312
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Predvidene investicije za leto 2020 in 2021

Proračun Občine Ormož je v času tega zapisa v fazi javne razprave in bo, ko boste krajani dobili te Novice, 
verjetno že sprejet. Predlog investicij je torej naslednji:
Investicije 2020 2021
Obnova vodovoda na Gomili pri Kogu 70.773
Investicijska vlaganja po programu KS Kog (dvorana, pokopališče) 6.090 6.090
Vzpostavitev točke TIC na Kogu 1.300
Energetska obnova Košarkine hiše 128.416
Modernizacija JP 8'3422 Jastrebci 235m 24.000
Preplastitev JP 803391 Mali Kog 650m 16.000 40.000
Gasilsko vozilo GVV-1 76.000 75.000
Oskrba s pitno vodo linija Godeninci-Vodranci 343.000

230.671 464.090

Svet Krajevne skupnosti Kog je ob javni razpravi pre
dlagal, da se proračuna Občine Ormož za leti 2020 
in 2021 dopolnita še z naslednjimi investicijami:

- izvede naj se modernizacija in razširitev javne 
poti 803391 (Mali Kog) od odcepa z lokalne ceste 
302061 v letu 2020 do turistične kmetije Hlebec, 
- predvidi zapiranje nadstreška vežice v skladu z 
idejno zasnovo.

Svet Krajevne skupnosti Kog se je v letu 2019 se
stal na treh rednih sejah in ob sprotnih aktivno
stih obravnaval finančni načrt in zaključni račun,

sprejel program vzdrževanja javnih poti in zimske 
službe, opozarjal in predlagal Občini Ormož več 
aktivnosti v zvezi z problematiko v krajevni sku
pnosti, itd.. Svet krajevne skupnosti Kog je tudi za 
leto 2020 in 2021 predlagal občini Ormož investici
je, ki bi bile nujno potrebne v KS, med ostalimi tudi 
širitev optičnega omrežja, posodobitev telefonije in 
interneta ter nujnost ureditve razglednega stolpa 
ter »Košarkine hiše«.

Strokovni sodelavec za KS Kog 
Franci Trstenjak

NEKAJ STATISTIČNIH PODATKOV 
O KS KOG

V letu 2019 je umrlo 5 krajanov 
in sicer:

- Markovič Albina, Kog
- Lukman Veronika, Lačaves
- Strelec Dušan, Jastrebci
- Štampar Alojzija, Vitan
- Sever Štefan, Vodranci

Število prebivalcev in starejših nad 70 let po vaseh

vas prebivalci starejši nad 70 let

2017 2018 2019 2017 2018 2019

Gomila pri Kogu 147 142 139 11 14 11

Jastrebci 153 150 145 23 25 25

Kog 236 241 241 34 36 29

Lačaves 139 120 116 23 24 20

Vitan 92 97 95 15 14 16

Vodranci 139 133 134 29 25 25

SKUPAJ KS KOG 906 883 870 135 138 128
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Med naj starejšimi krajani Koga ni nobenega moškega, živi pa še 5 naših krajank, ki so stare več kot 
90 let:
Najstarejša krajanka je Marija Zorjan z Vitana, rojena 26.09.1926
Več kot 90 let so dopolnile še:

Marija Luci iz Vodrancev roj. 20.11.1926
Angela Petek iz Vodrancev roj. 07.06.1927
Ančka Škripec Koga roj. 13.08. 1927
Marija Štampar iz Jastrebcev roj. 08.11.1928

VOŠČILO

“Vrnite se, ptice, temu domu vrnite vonj po obljudenem in vanj prinesite s toploto 
juga oljko miru...“ T. Pavček

Spoštovane krajanke in krajani,
v imenu Sveta krajevne skupnosti Kog in v svojem imenu vam ob prihajajočih dru
žinskih praznikih želim mirne in s toploto ljubezni preživete praznike. V novem letu 
vam želim veliko srčnosti, medsebojnega razumevanja in spoštovanja, naj bodo vaše 
življenjske poti zmeraj pisano obarvane in z vami nekdo, ki vas ima rad.

Vaš predsednik KS Kog,
Slavko Bedekovič
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KOGOVŠKA DRUŠTVA

TURISTIČNO IN KULTURNO

^ vinske gley>
V3

DRUŠTVO KOG
Turistično in kulturno društvo Kog si je v letu 
2019 prizadevalo v svoje delovanje vključiti čim 
več ljudi, ki se zavedajo pomena turizma v la
stnem in skupnem interesu, kot razvojne prilo
žnosti za svoj kraj, za delovna mesta, za dodatni 
zaslužek, za kakovostno življenje in socialno var
nost ter perspektivo mladih.

Želja društva je, da se društvo uveljavlja kot mesto 
delovanja in druženja ljudi in kot stičišče ustvar
janja turističnega in kulturnega utripa na Kogu.

V okviru društva deluje več sekcij, ki pomagajo 
oblikovati kulturni in turistični vsakdan na Kogu.

• Ob slovenskem kulturnem prazniku smo 
na predvečer praznika, 7. februarja, organizirali 
predavanje o najstarejši trti na svetu - modri 
kavčini, ki raste na Lentu v Mariboru, njena po
tomka krasi tudi prostor pred našim kulturnim 
domom. Zgodovino najstarejše trte in njeno 
zgodbo je predstavil zgodovinar STANE KOCU
TAR, njegovo predavanje pa je z diapozitivi po
pestril CIRIL AMBROŽ, ki je trto fotografiral v 
vseh letnih časih.
• Na zboru članov, ki j e bil v začetku marca 
na turistični kmetiji na Bajzeku smo poleg obra
čuna našega dela v preteklem letu, ogledali tudi 
turistični film o Ormožu in okolici iz leta 1935.
• Aprila smo ponovno organizirali sprejem 
za 114 pohodnikov iz cele Slovenije, ki hodijo 
»Po poteh braniteljev meje«
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Maja in junija je življenje teklo po ustaljenih tir
nicah, sprejemali smo goste in turiste v Košarkini 
hiši, julija pa so se začele priprave na letošnje 
POLETJE NA KOGU 2019.

V začetku maja smo zbirali vzorce vin, pridelanih 
na Kogu
Vrhunska kakovost letnika 2018 in 49 vzorcev je 
ocenila ekipa enologov, ki jih je vodila Lidija Ru
ška, ocenjevali pa so še enologi: Slavko Žalar, 
Matija Kociper, Cvetka Sakelšek in domačinka

Janja Klanjčar Žajdela.
Letos je komisija med drugimi vzorci ocenili tudi 
9 šiponov in teh jih je sedem dobilo zlato prizna
nje, dva vzorca pa sta bil ocenjena za Veliko zlato 
priznanje.
Najvišjo oceno 19,80 točk je komisija podelila le
denemu vinu iz leta 2012 Milana Hlebca s Koga 
Priznanja za VINA PRIDELANA NA KOGU so 
bila podeljena na Vinskem festivalu 17. avgusta 
letos.

POLETJE NA KOGU 2019
Letos je TKD Kog prvič razpisalo javni fotograf
ski natečaj »SKRITE PODOBE KOGA«
Na natečaju so lahko sodelovali profesionalni in 
ljubiteljski fotografi, ki so v svoj objektiv ujeli fo
tografije našega kraja. Tematika je bila poljubna.
Na razpis je prispelo 79 fotografij sedemnajstih 
avtorjev. Vse fotografije je ocenila strokovna ko
misija, ki so jo sestavljali fotograf Ciril Ambrož, 
kot predsednik komisije, Janja Rudolf, likovna 
pedagoginja z Gimnazije Ormož in Milan Pevec 
iz TKD Kog.
Komisija je fotografije razdelila v dve kategoriji in 
jih ocenila tako:

• V kategoriji fotografij s poudarjenimi de 
tajli:
1. mesto Marko Zabavnik: Hupkač
2. mesto Sonja Kamplet Rotar: Zajtrk
3. mesto Marjan Dovečar: Zimsko tihožitje

• V kategoriji krajinskih fotografij
1. mesto Liam Cabot: Moon over River
2. mesto Gašper Mramor: Gorice 2
3. mesto Nežka Orešnik: Mrzlo novembr

sko jutro
Članice Aktiva kogovskih kmečkih žena, ki de
luje znotraj Turistično kulturnega društva KOG 
so tudi letos v okviru dogajanj »Poletje na Kogu 
2019« pripravile prireditev V BABIČINI KUHI
NJI OB VINU IN GLASBI. Prireditev je bila v 
petek, 9. avgusta.
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Letos je bila to že peta tovrstna prireditev, ki se 
dogaja v kleti Košarkine hiše na Kogu in predsta
vlja odlično kulinarično-vinsko prireditev. Zani
manje obiskovalcev je vsako leto večje in mnogo 
takšnih, ki bi se te kulinarično vinske poslastice 
radi udeležili, moramo žal zavrniti, saj kapacitete 
kleti ne dopuščajo množičnega obiska.
Zopet je bilo vrhunsko, stregli so Kogovški dečki 
in ob soju bakel so vsi obiskovalci odhajali do
mov zadovoljni in polni vtisov.
Svoje vtise so nekateri tudi zapisali in nam jih po
slali. Objavljamo jih v zaključnem delu Novic.

Že naslednji dan, v soboto 10. avgusta je sledil 
»strokovni« dan v okviru letošnjih prireditev .
• V novi dvorani kulturnega doma je po
tekala okrogla miza na temo: »Stare rokodelske 
obrti « - predstavitev tehnične kulturne dedišči
ne. Okroglo mizo sta vodila mag. Boštjan Rošker 
in kustodinja Tatjana Štefanič, oba iz Pokrajin
skega muzeja Ptuj Ormož. Na izjemno strokoven 
in vsem razumljiv način je bila predstavljena obr
tna dejavnost restavriranja pohištva.

• Po okrogli mizi, je bila v Košarkini hiši 
OTVORITEV RAZSTAVE »Pri tišlari v verštati« 
Razstavo so pripravile članice sekcije kmečkih 
žena, zahvala pa gre številnim kogovskim da
rovalcem »tišlarskega in kolarskega« orodja in 
predmetov.
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• V nedeljo 12 avgusta je Športno društvo 
Kog organiziralo KOLESARJENJE PO ŠIPO- 
NOVI POTI poti.
• Tisti, ki se niso odločili za kolesarjenje so 
se podali na »Pohodniško potepanje po Kogu.«
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Po koncu so si vsi skupaj, s pohodniki, ki so se 
vrnili s potepanja po Kogu, privoščili malico na 
športnem, igrišču in se prijetno utrujeni vrnili na 
svoje domove.
• V ponedeljek je na družinskem posestvu 
ČURIN-PRAPOTNIK potekala demonstracija 
- predstavitev stroja za košnjo trave med vinsko 
trto- VINOGRAD BREZ HERBICIDOV. Števil
na udeležba je presenetila organizatorje dogodka. 
Bilo je zanimivo in poučno.

• V sredo 14. avgusta je bil v telovadnici
KONCERT KOGOVŠKIH DEČKOV

• Prireditve v okviru poletja na Kogu so se 
nadaljevale v petek 17. avgusta s tradicionalnim 
KEGLJANJE NA VRVICI, ki ga za pokal Turi
stično kulturnega društva organizira kegljaška 
sekcija pri društvu upokojencev Zarja Kog. Gre 
za prijetno druženje upokojencev z območja Po
dravja in za preizkušanje nekaterih dobrot, ki so 
jim jih ponudili naši domačini.

• V petek 16. avgusta je Športno društvo 
Kog organiziralo tradicionalni NOČNI TURNIR
V MALEM NOGOMETU
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VINSKI FESTIVAL IN DRUŽABNO

SREČANJE S POSTAVITVIJO KLOPOTCA
V soboto, 17. avgusta je na Kogu potekal osrednji dogodek v sklopu Poletja na Kogu, VINSKI 
FESTIVAL 2019. Festival je potekal v organizaciji Turistično kulturnega društva Kog, ki je poskr
belo za veselo popoldansko dogajanje.

V uradnem delu so pozdravili vinske viteze in 
vinske kraljice, kogovskim vinarjem pa so pode
lili priznanja za najboljša vina.

Festivala se je udeležila tudi aktualna slovenska 
vinska kraljica Meta Frangež iz Gornje Radgone

Ob 16. uri je sledilo postavljanje klopotca in 
predstavitev vinskih kraljic, ki jih je gostila 6. Ko
govška vinska kraljica Nives Plemenič.
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Obiskovalci so okušali slastne kisle župe, ki jih je 
ocenila stroga komisija. Poskrbljeno je bilo tudi 
za naj mlaj še.

Po Vinskem festivalu 
in kronanju kraljice ter 
postavitvi klopotca, je 
na zunanjem prizori
šču pred šolo, potekal 
zabavni del prireditve 
z nastopom folklorne 
skupine Kog in po
stavljanjem klopotca.
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V nadaljevanju prireditve je sledilo druženje ob 
zvokih hišnega ansambla Perc

• V nedeljo 18. avgusta je bila sveta maša 
pri kapelici v Vodrancih

• Letošnje Poletje na Kogu se je zaključilo 
s šaljivimi vaškimi igrami, ki so ga v nedeljo po
poldan organizirali prizadevni člani Športnega 
društva Kog.

Članice sekcije kmečkih žena so sodelovale tudi 
na prazniku buč V Središču ob Dravi, na Male- 
ku, ko družba P& F Jeruzalem Ormož organizira 
svojo elitno prireditev in na Martinovanju v Or
možu.

Novice KS Kog 2019 | 13



DRUŠTVO ANTONOVANJE NA KOGU

V LETU 2019
Leto 2019 je bilo za člane Društva Antonovanje na Kogu še posebej delovno in pomembno, saj je 
prireditev Antonovanje 2019 pod budnim očesom spremljala strokovna komisija za ocenjevanje 
ponudbe s KBZ JERUZALEM SLOVENIJA. Kolektivna blagovna znamka (KBZ) Jeruzalem Slove
nija je blagovna znamka, ki poudarja in izpostavlja prepoznavnost izdelkov, pridelkov, prleške 
kulinarike, rokodelskih izdelkov in prireditev ter njihove ponudnike na območju destinacije Je
ruzalem.

Strokovna komisija je po ocenjevanju dogodka Čurkarijada 2019 zaključila:

“Komisija je izjemno zadovoljna s kakovostjo in organiziranostjo ter promocijo prireditve. Prire
ditev zaobjema vse generacije, je usmerjena v krepitev živih potencialov lokalne skupnosti, pove
zuje različne življenske sloge, krepi kulturno življenje, ozavešča pomen dediščine in na ta način 
dviguje izobrazbeno raven.

Vključuje otroke v vrtcu in poslance v evropskem parlamentu.

Je izvirna, tradicionalna in kreativna.

Pohvaliti je potrebno moderatorja, ki je strokovno in hudomušno izvedel svoje delo ter Tadeja 
Vesenjaka, ki je prireditvi, skozi pesem, dodal pridih lokalnih aktualnih zgodb“

Tako smo Društvo Antonovanje na Kogu s prireditvijo Čurkarijada 2019 prejeli certifikat 
izbrane kakovosti in pravico do uporabe KBZ JERUZALEM SLOVENIJA. Na točkovanju 
smo dosegli 137 točk od 150 možnih in tako postali tudi najbolje ocenjena kulinarčna prire
ditev v Sloveniji.

Z leve zgoraj: Sonja Kamplet-Rotar, Valerija Cer, Srečko Cer, Ferdinand Šulek, Ivan Škrlec, Ivan Puklavec. Z leve spodaj: 
Slavica Munda, Urška Maučič, Slavko Perc, Danijel Vrbnjak, jurij Borko, Mirko Cvetko, Hinka Hržič.
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JERUZALEM 
je znamka, ki ponuja 
izbrano kakovost 
• prleško zgodbo, 
z domačnostjo 

in gostoljubnostjo, 
na način kot ga 

doživljamo in živimo 
lokalni prebivalci.

Isti dan je potekal tudi kulinarični dogodek na 
Turistični kmetiji Hlebec.

Certifikat izbrane kakovosti prejme

DRUŠTVO 
ANTONOVANJE 
NA KOGU

Na ocenjevanje čurk s strokovno komisijo in ko
misijo potrošnikov se je letos prijavilo 13 kmetij s 
25 vzroci, od tega 13 črnih čurk, 8 sivih in 4 bele.

PR-1/2019 ANTONOVANJE

Danijel Vrhnjak Pr. / 
župan Občine Ormož I . *

Pomemben člen ocenjevanja čurk je tudi ekipa v kuhinji.Ormož. 31.1.2019

9
LAS UE OrmožHIShbOc"d

Januar smo začeli z novinarsko konferenco, kjer 
smo medijem predstavili potek Antonovanja 
2019. O tem so kasneje poročali številni mediji, 
med drugim: RTV SLO, Radio Ptuj, Štajerski Te
dnik, Radio Maxi, Radio Murski val, Slovenske 
novice, Radio Prlek, KTV Ormož, Radio 1...

Antonovanje 2019 je letos odprl Antonov koncert 
mešanega pevskega zbora Prosvetnega društva 
Ruda Sever Gorišnica z zborovodkinjo, domačin
ko Aleksandro Kelemina-Plemenič

Priznanja za najboljše čurke so sodelujoči prejeli 
na letošnji, že 10. Čurkarijadi. Ta je letos pote
kala v novi podobi in stilu odprte kuhinje. Obi
skovalci so si z zanimanjem ogledali razstavo s 
številnimi risbicami, ki so prispele na natečaj na 
temo reje prašičev.

Tudi letos je komisija someljejev v družbi 6. Ko
govške vinske kraljice Nives Plemenič izbrala 
vina, ki so se najbolj ujela z okusom najbolje oce
njene črne, sive ali bele čurke.
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Društvo upokojencev Zarja Kog je gostilo ekipe 
sosednjih društev, ki so se pomerile v pikadu.

V sklopu Čurkarijade je bil izveden tudi delovni 
sestanek na temo Priložnost podeželja in lokal
nih izdelkov, ki so se ga udeležili: evropski po- 
slanev - dr. Igor Šoltes, evropski poslanec - Lojze 
Peterle, državna sekretarka - mag. Tanja Strniša, 
župan občine Ormož - Danijel Vrbnjak, poslan
ca DZ - Mojca Žnidarič in Aljaž Kovačič, župan 
občine Središče ob Dravi - Jurij Borko, župan 
občine Sveti Tomaž - Mirko Cvetko, direktorica 
Zavoda za turizem, kulturo in šport - Andreja 
Brglez, predsednik KS Kog - Slavko Bedekovič 
in nekateri lokalni ponudniki ter svetniki občine 
Ormož.

25. junija smo se člani in sodelujoči na Anto- 
novanju zbrali na že tradicionalnem pikniku ob 
dnevu državnosti. Novost letošnjega srečanja je 
bil kratek kviz, v katerem so se ekipe: Steyr klub 
Kog, Folklorna skupina Obrež, ekipa nad 50, 
ekipa bratov Puklavec in MCO-Mladinski center 
Omrož preizkusile v poznavanju slovenske in ko- 
govske preteklosti.

Ker konec novembra, ko je treba oddati tekste za 
Novice, program Antonovanja 2020 še dodeluje- 
mo, vam ga ne moremo predstaviti v celoti. Že 
zdaj pa vemo, da bo ocenjevanje čurk v četrtek, 
16. januarja, Čurkarijada s pokušino v soboto, 18. 
januarja in Antonovo žegnanje v nedeljo, 19. ja
nuarja. V petek, 10. januarja bo tudi smeha zago
tovo v izobilju, saj smo na Kog povabili člane Gle
dališke sekcije KD Obrež z Gostiivenjsko štorijo, 
komedijo v prleščini, ki že nekaj časa navdušuje 
občinstvo od blizu in daleč.
V letu 2020 vam želimo veliko zdravja, sreče in 
zadovoljstva ter obilo zdrave kmečke pameti!

Društvo Antonovanje na Kogu

Slavko Perc

DRUŠTVO UPOKOJENCEV ZARJA KOG
Društvo upokojencev Zarja Kog je bilo ustano
vljeno leta 1980. Pred tem so starejši krajani Koga 
delovali v skupnem društvu pri Miklavžu. Čeprav 
bi iz imena društva sklepali, da se v društvu zdru
žujejo zgolj upokojenci pa temu vendarle ni tako. 
Društvo upokojencev je prostor za združevanje 
vseh starejših krajanov Koga in želimo si, da bi 
bilo resnično tako. Društvo se ukvarja predvsem 
s problemi starostnikov, skrbi za družabno, špor
tno in rekreativno dejavnost članov in se vključu
je praktično v celotno dogajanje v kraju.
Starost je nekaj, kar vsi odlagamo, tako na indi
vidualni kot družbeni ravni. Dejstvo je, da tega 
obdobja ne želimo, a vseeno pride. Zato se je

nanj pametno ustrezno pripraviti. Ker tako po
samezniki kot družba odlagamo starost, nas le-ta 
ujame nepričakovano in nepripravljene in zato 
predstavlja problem. Vstop med starostnike po
meni za posameznika globok rez v življenju.
Že stara modrost nam pove, da nas čas napravi 
stare, ne napravi nas pa modre, če se nismo poto
pili v globine večnih izvirov modrosti.
V starosti se čas razmakne, življenje se nekako 
upočasni, počnemo lahko stvari, ki jih prej nismo 
utegnili. Branje, skrb za vnuke, vrtnarjenje in še 
kopica drugih opravil je nekaj, kar prijetno zapo
sluje veliko starostnikov.
Naše življenje je bilo zelo aktivno, hiteli smo od 
obveznosti do obveznosti, zmanjkovalo nam je
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časa. Vsak dan smo šli mimo istega vrta, na ka
terem danes občudujemo najlepše vrtnice, takrat 
so tudi cvetele, a jih nismo videli...«

Starost je prezrta generacija, kot da sploh ne ob
staja. Paradoksalno: dejansko obstajamo, ampak 
socialno ne obstajamo. Stare manire, daje potreb
no recimo starostniku odstopiti sedež na avtobusu, 
izginjajo. Novih norm pa še nismo vzpostavili. Bolj 
»dobri« smo v zaničevalnem odnosu do starejših, 
saj se je dovoljeno grdo vesti do starejšega, ga na
hruliti, in to meni nič, tebi nič.

V naši družbi zato potrebujemo nov občutek za 
modrost in smisel starosti. Tako bomo izkopali in 
varovali zaklad, ki ga družba skriva v sebi. Hkrati 
nam spoštovanje starosti omogoča, da pozitivno 
opazujemo lastno staranje. Vsak človek se dnev
no stara. Razmišljanje o starosti zato ni pomemb
no samo za stare ljudi, temveč za vsakogar. Življe
nje uspe le, če se soočimo s staranjem.
Društvo upokojencev Zarja Kog je v letu 2019 
delalo po programu, ki ga je sprel upravni odbor 
na svoji januarski seji, potrdil pa zbor članov v 
začetku marca.
Upravni odbor društva se je sestajal vsaj enkrat 
mesečno in organiziral različne društvene dejav
nosti.
Najbolj aktivni in požrtvovalni člani našega dru
štva so kegljači, ki nastopajo v liga in pokalnem 
tekmovanju ter sekcija pikada, ki občasno nasto
pa na tekmovanjih, ki jih organizirajo društva iz 
vseh treh občin. V obeh panogah tekmujeta žen
ska in moška ekipa.
Kaj se je v društvu dogajalo v letu 2019 ?
• Januarja smo v okviru prireditev, ki jih 
organizira Društvo Antonovanje na Kogu, pri
pravili meddruštveno tekmovanje v kegljanju n 
vrvici.

• V začetku februarja smo organizirali dru
žabni večer s petjem. Žal se nas je zbralo le pe
ščica, ki pa smo zapeli ob spremljavi harmonike 
našega člana Frančeka Lukmana. Organizatorji 
smo bili razočarani nad odzivom, saj na zabavni 
večer ni bilo niti tistih, ki so najbolj glasno zahte
vali takšno družabno srečanje.
• Marca smo se sestali na rednem letnem 
zboru članov. Ob ustaljenem dogajanju smo 
letos na našem zboru lahko pozdravili novega 
predsednika Občinske zveze društev upokojen
cev Ormož, Miroslava Tramška in goste - delega
cijo pobratenega društva Modra jesen z Dravske
ga dvora. Z nami je bil tudi predsednik naše KS 
Slavko Bedekovič.
• V začetku junija smo za naše člane orga
nizirali izlet v Celje in okolico. V okviru vodene
ga ogleda celjskega gradu nam je bila predstavlje
na zgodovina gradu in grofov Celjskih, ki so bili 
lastniki gradu. Z vodičem smo se sprehodili po 
starem mestnem jedru mimo vseh znamenitosti, 
ki jih staro mestno jedro Celja ponuja.
Po ogledu Celja in kosilu v gostilni Medved smo 
se odpravili v Žalec, kjer smo se ustavili pri fonta
ni piva, kot posebni zanimivosti tega trga. Okušali 
smo piva, si kupili »krigle« in imeli bojni posvet, 
kam gremo naprej. Na izbiro smo imeli jamo Pe
kel v Šempetru ali ogled Šmartinskega jezera. Ve
čina seje odločila za slednje, zato smo preostanek 
popoldneva preživeli ob Šmartinskem jezeru. Ker 
se je začela pripravljati nevihta, smo se hitro vkr
cali v avtobus in se odpravili proti domu - seveda 
s postanki! Bilo nas je 51 in vsi smo se srečno vr
nili domov.

• Avgusta smo v okviru prireditev »Poletje 
na Kogu 2018« organizirali kegljanje na vrvici za 
pokal Turističnega in kulturnega društva Kog.

Novice KS Kog 2019 | 17



• Prav tako avgusta smo imeli društveni 
piknik, na katerega smo povabili člane pobrate
nega društva Modra jesen z Dravskega dvora..
• Oktobra smo se udeležili kostanjevega 
piknika v Dravskem dvoru, na katerega so nas 
povabili iz Društva Modra jesen.

Novembra smo skupaj s Krajevno skupnostjo 
Kog organizirali srečanje za starejše krajane 
in za naše člane. Na srečanje smo povabili tudi 
naše krajane, ki morajo jesen svojega življenja 
prebivati v domovih za starejše krajane. Žal sta 
se srečanja udeležili le dve varovanki Centra sta
rejših krajanov iz Ormoža in sicer Marija Štrman 
in Marija Lukman. Pridružil se jima je tudi Jo
ško Hlebec, ki občasno koristi usluge tega centra. 
Drugim slabo počutje in zdravstvene tegobe niso 
dovolile, da bi se nam pridružili.
Starejši krajani so uživali ob prisrčnem programu, 
ki so ga za njih pripravili učenci naše šole skupaj 
z njihovimi učitelji ter naši najmlajši krajani iz 
vrtca. Ob zvokih ansambla, ki je na naše srečanje 
prišel iz pobratenega društva Modra jesen smo 
še posebej nazdravili in se razveselili tistih, ki so 
v letošnjem letu praznovali 90 let življenja. Leto 
1929 je na Kogu oziroma pri Sv. Bolfenku bilo 
še posebej radodarno z rojstvi, saj se je to leto 
rodilo največ otrok v dolgi kogovski zgodovini. 
Od teh živijo še:
Janez Laha iz Lačavesi
Jožek Zadravec iz Lačavesi
Pepca Zabavnik iz Jastrebcev
Franček Lukman iz Lačavesi
Marija Petek iz Vodrancev
Magdalena Pevec s Koga
Justina Košnik prav tako s Koga, ki pa je zdaj v 
domu v Kranju.
ISKRENE ČESTITKE VSEM IN OBILO ZDRAV
JA ŽELIMO !

Društvo upokojencev Zarja Kog je svoje letne ak
tivnosti zaključilo z decembrskim sprejemom za 
vse člane organov društva, in za tiste, ki se ukvar
jajo s športnimi in kulturnimi aktivnostmi, torej 
za tiste, ki med letom v društvu najbolj prizadev
no delajo in organizirajo različne dogodke.

Mnogo sreče in zdravja v novem letu želimo 
vsem ljudem dobrega srca in veseli bomo, če se 
nam bo v letu 2020 pridružilo čim več starejših 
krajanov Koga!

Za DU zarja Kog 
Tonček LUSKOVIC
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PROSTOVOLJNO GASILSKO 
DRUŠTVO VITAN KOG

Spet je leto naokrog in spet je čas, da se zazremo nazaj in pogledamo, kaj vse smo počeli v na
šem društvu v preteklem letu, v letu 2019.

Kot že prejšnje leto, smo tudi letos, pričeli, oziroma nadaljevali z zbiranjem sredstev za nabavo 
novega gasilskega vozila. Obiskali smo tudi nekaj izdelovalcev gasilskih vozil, ter se podrob
neje seznanili z načinom nadgradnje ter znamkami vozil, kar nam je pomagalo k čim boljši 
odločitvi ter k pripravi javnega razpisa za nabavo vozila, ki smo ga objavili 15. novembra.

V začetku decembra smo odpirali ponudbe, ter izbrali najboljšega ponudnika. Podvozje s ka
bino bo predvidoma nabavljeno v mesecu marcu 2020, kjer bo počakalo do jeseni, ko se bo
odpeljalo na izdelavo nadgradnje.

Smo pa skozi vso leto bili tudi aktivni na druž
benih in operativnih dogodkih. Tako smo z re
darsko službo pomagali različnim društvom na 
Kogu na njihovih prireditvah, udeleževali smo 
se proslav in občnih zborov po sosednjih dru
štvih, sodelovali na vajah v okviru GZ Ormož, ter 
doma.
Imeli smo tudi tri intervencije, in sicer: gozdni 
požar v Lačavesi, prometna nesreča v Gomili in 
podrto drevo v Gomili.

V bližajočih se prazniki vam v imenu društva 
želim vse dobro vam in vašim najbližjim, ter 
hvala vam za vso izkazano zaupanje in pomoč.

NA POMOČ! Predsednik:

Mitja Mlinarič
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ŠPORTNO DRUŠTVO KOG

Športniki smo v leto 2019 zakorakali polni ener
gije in novih idej o popestritvi dogajanja v kogo- 
vski krajevni skupnosti. Med zimsko sezono smo 
v Ljutomeru sodelovali na zimski nogometni ligi, 
združeni z miklavškim športnim društvom pod 
skupnim imenom Bar 2. Zimska liga se je zaklju
čila konec januarja, osvojili pa smo 4. mesto, saj 
smo v polfinalu izgubili po penalih.
V mesecu februarju smo izvedli občni zbor, na 
katerem smo določili plan dela za letošnje leto. 
V nasprotju s pričakovanji, planov nismo začeli s 
pogovori o nogometu, temveč o čistilni akciji ter 
gradbenih delih.
Letošnji gradbeni projekt je bilo prekrivanje stre
he na brunarici in novozgrajenem prizidku, ki je 
namenjen shranjevanju športnih pripomočkov 
in orodja. Kakor hitro so se vremenske razmere 
omilile, smo na igrišču in v njegovi neposredni 
okolici izvedli čistilno akcijo in ugotovili, da se 
pri tudi čiščenju lahko pošteno »zašvicne«.

Zadnja leta želimo kot tradicijo ohranjati prvo
majski pohod po Kogu in z veseljem lahko pove
mo, da nas je vsako leto več takih, ki praznik dela 
radi preživimo ob ogledu naše krajevne skupno
sti, v dobri družbi prijateljev in kogovske kapljice. 
V poletnih mesecih smo se posvetili letošnje
mu gradbenemu projektu in do tradicionalnega 
nočnega turnirja uspeli prekriti streho, ki sedaj 
že pridno služi svojemu namenu. Na tem mestu 
bi se radi še posebej zahvaliti Tesarstvu Borko za 
donatorstvo pri nabavi strešne kritine ter pomoči 
pri delu. Zahvaljujemo se tudi Stavbnemu klepar
stvu Lukman za donacijo in montažo žlebov. Brez 
njihove pomoči nam ne bi uspelo!
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Avgusta je tudi nas zajela evforija pričakovanja 
prireditve Poletje na Kogu. V sodelovanju s Turi
stičnim in kulturnim društvom smo organizirali 
kolesarjenje po Kogu, teden kasneje pa tradicio
nalni nočni nogometni turnir, na katerem smo si 
priigrali odlično 2. mesto.
Letos je za naše želodčke odlično poskrbel Zavod 
Na. Dobro hrano. Poletje na Kogu smo zaključili 
s Šaljivimi vaškimi igrami.
V mesecu decembru se je začela nova sezona 
zimske lige v Ormožu, kjer smo tudi tokrat zdru
žili moči s ŠD Mladost in sestavili enotno ekipo. 
O tem kako se bomo odrezali, boste izvedeli v na
slednji številki Kogovških novic.

Rekreacija v kogovski športni dvorani letos pote
ka zgolj ob petkih od 19.00 do 21.00. Vabljeni vsi! 
Leto 2019 se počasi izteka, pred nami je začetek 
novega desetletja.
Člani športnega društva Kog v prihajajočem letu 
vsem bralkam in bralcem želimo veliko sreče in 
ljubezni, trenutkov, preživetih v družbi najbliž
jih, novih izzivov in aktivno preživetega prostega 
časa. Srečno!

Za Športno društvo Kog 

Sandi Žganec
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LOVSKA DRUŽINA KOG V LETU 2019
Spoštovane krajanke in krajani! Leto se je 
spet zavrtelo s svetlobno hitrostjo in bliža 
se čas, da se nekoliko ozremo nazaj in oce
nimo svoje delo. Če pogledamo na splošno 
dogajanje v krajevni skupnosti Kog, smo 
zelo zadovoljni, saj ugotavljamo, da se na 
našem območju neprenehoma nekaj dogaja
in je kraj daleč od tega, da bi ga lahko označili za 
zaspanega. V njem prebiva kar nekaj posamezni
kov, ki žrtvujejo velik del svojega časa, da ohranjajo 
utrip kraja živahen. S tega vidika bi se želel zahva
liti vsem, ki pomagajo pri promociji in »budnosti« 
tega malega koščka raja pod soncem. Kakorkoli, 
pregledati in oceniti pa moramo tudi delo v svojih 
lastnih društvih, saj le tako lahko odkrijemo po
manjkljivosti in se jih trudimo v bodoče popraviti. 
Tudi, če nismo najbolj zadovoljni, si moramo to 
priznati in se lotiti sprememb, da bo v prihodnje 
le še bolje. Verjamem, da ni enega posameznika ali 
društva, ki bi mislil, da je deloval tako dobro, da 
bolje več ne gre.
Tako smo v preteklem letu tudi v lovski družini 
Kog nadaljevali z aktivnostmi iz prejšnjih let. Sedaj 
je že kar nekaj let naša glavna aktivnost ukvarjanje

s strelstvom in preko njega verjamemo, da 
opravljamo tudi dobro promocijo kraja, še 
posebej z dobrimi dosežki na tekmovanjih 
v drugih krajih. Tako smo prepričani, da 
je v SV Sloveniji in pa sosednjem predelu 
Hrvaške zelo malo lovcev in strelcev, ki ne 
bi poznali našega kraja. Strelske aktivnosti

društev potekajo praktično skozi vse leto, razen v 
najhujših obdobjih zime, ki jih je zadnja leta vedno 
manj. Tako so posamezni člani resnično aktivni 
skozi celo leto, zato se lahko tudi pohvalijo s kar 
nekaj dobrimi rezultati. Tudi v letošnjem letu smo 
organizirali tradicionalno strelsko prireditev na 
Vitanu, ki je potekala 13. in 14. julija pri tapetni
štvu Mlinarič. Kljub večletnemu trendu upadanja 
udeležencev na podobnih prireditvah, pri nas na 
srečo tega ne opažamo. Iz leta v leto se naše prire
ditve udeleži približno enako število tekmovalcev, 
v letošnjem letu pa smo ponovno zaznali celo po
rast udeležencev. Tako smo letos zabeležili udelež
bo kar 33 strelskih ekip iz Slovenije in Hrvaške. V 
posamezni konkurenci pa so posamezniki v obeh 
kategorijah (pokalno in nagradno) podali preko 
300 prijav, s čimer smo izjemno zadovoljni in smo
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tudi upravičeno ponosni. Kljub posameznim teh
ničnim težavam, s katerimi se srečujemo vsako 
leto in napetosti, ki je prisotna celoten vikend 
med organizatorji, si lahko po končani prireditvi 
vedno sežemo v roko in čestitamo, da je še ena 
uspešno spravljena pod streho.
S to tradicijo vsekakor nameravamo nadaljevati 
tudi v prihodnje, vedno pa smo pripravljeni na 
dodatne spremembe, vse s ciljem, da jo še izbolj
šamo. Mogoče bi bilo smiselno, da se v prihodnje 
povežemo še s kakim krajevnim društvom in ta 
naš tradicionalen vikend (vedno drugi vikend v 
mesecu juliju) še bolj približamo našim kraja
nom, saj imamo na prireditvenem prostoru in v 
njegovi bližini kapacitete za organizacijo še ve
čjega dogodka. Velika previdnost velja edino na 
strelišču, saj gre za uporabo orožja in moramo 
biti varnost na prvem mestu. Srečo imamo, da je 
samo strelišče kar dobro ločeno od ostalega dela 
prireditvenega prostora.
Hkrati smo po nekaj letnem premoru končno

pričeli z nadaljnjimi deli na objektu v Jošovjaku. 
Vsa leta so nas pestile drugačne težave in z njimi 
povezano pomanjkanje finančnih sredstev. Ker 
pa so se zadeve končno nekoliko umirile in sta
bilizirale, smo lahko spet pričeli z vlaganji. Srčno 
upamo, da se bo ta trend nadaljeval in da bomo 
v bližnji prihodnosti končno lahko pričeli objekt 
uporabljati v namene kot je bilo zamišljeno ob 
nakupu parcele. Takrat bomo imeli še boljše mo
žnosti za sodelovanje s krajem.
Na koncu bi rad izkoristil priložnost in pred pri
hajajočimi decembrskimi prazniki, v imenu čla
nov LD Kog, vsem krajankam in krajanom ter 
ostalim bralcem Kogovških novic zaželel mirne 
in vesele praznike, v prihajajočem letu 2020 pa 
obilo sreče, zdravja in osebnega zadovoljstva.

Tajnik LD Kog

Blaž Kukec

LOVSKA DRUŽINA VINSKI VRHOVI V 
LETU 2019

Leto 2019 je za našo lovsko družino zelo žalostno. Bili smo odeti v črnino, sicer proti koncu 
leta, ampak vseeno. Izgubili smo tri lovce, opravili tri lovske pogrebe. Iz članstva se je izpisal 
en član - pripravnik, ki je tudi kasneje končal svojo življenjsko pot. Novih članov nismo spre
jeli, ker preprosto ni bilo nobene vloge. Tako smo zaključili leto s 47 člani in 58 leti povprečne 
starosti. Med letom smo opravili vse naloge v skladu s svojim načrtom in koncesijsko pogod
bo, ki nam velja do leta 2029. Obiskali so nas stari lovski gostje iz Avstrije in Nemčije, uplenili 
nekaj srnjakov, ogledali so si naš kraj in odšli nazaj do naslednjega leta (letošnjega).
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Opravili smo kar nekaj delovnih akcij, tako v 
okviru skupne čistilne akcije, kot kasneje tudi 
akcije za ureditev lovskih objektov v našem lovi
šču in v okoli lovskega doma. Ob lovskem domu 
smo dogradili nadstrešnico, s čimer smo si olajša
li spravilo uplenjene divjadi. V sodelovanju smo 
očistili drevesa na spodnjem delu lovskega doma, 
ki so na neki način že predstavljala nevarnost za 
cesto skozi Miklavž.
Še vedno se srečujemo z dvema težavama in si
cer s povozi divjadi, kjer izvajamo aktivnosti za 
ustrezno signalizacijo, za postavitev svetlobnih 
ograj, ki bi zmanjšala prehod divjadi v času pro
meta.
Kar nekaj škode beležimo tudi zaradi nekontro
lirano spuščenih psov v lovišču, ki kar spretno 
lovijo našo divjad. Škoda zaradi košnje se je ne
koliko zmanjšala, čeprav do nje še vedno prihaja. 
Način košnje je pač žal tak, da se kosi s stroji in to 
v obdobju, ko srne polegajo mladiče. Tukaj pri
čakujemo večje sodelovanje s kmeti, da nam vsaj 
sporočijo dan pred košnjo, da bomo poskrbeli, da 
odženemo divjad iz travnika in s tem preprečimo 
morebitno škodo.

Še vedno in vedno bolj bodo škode na divjadi za
radi prisotnosti šakala, ki bo, če bo, lov na divjad 
šele od junija meseca dalje. Do takrat pa bo kar 
spretno posegal v populacijo tako srnjadi, faza
nov in zajcev, ki so že zdaj precej okrnjeni in je 
njihova številčnost že kar zdesetkana, kljub veli
kemu posegu v plenilske vrste.
Na društvenem področju sodelujemo z vsemi 
društvi in organizacijami v kraju delovanja, so
delujemo pri prazniku krajevne skupnosti, ka
mor vabimo tako domače, tuje lovce in krajane 
na znani lovski golaž in vse ostale dobrote.

Vsem skupaj se kot lovska družina zahvaljujemo 
za tvorno sodelovanje v letu 2019, hvala za razu
mevanje, potrpežljivost in toleranco pri škodah 
na divjadi.
Vedno dobrodošli v lovskem domu.
Lovski zdravo in srečno 2020 !

Tajnik: Predsednik UO 
Doc. dr. SrečkaT. Krope Anton Šnajder
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10 LET DELOVANJASTEYR KLUBA KOG
Steyr klub Kog je bil ustanovljen 18. avgu
sta 2008 z namenom ohranjanju stare teh
nične kulturne dediščine na podeželju. V 
letu 2008 smo nabavljali in obnavljali stare 
traktorje Steyr, ki so bili tradicionalni za 
pomoč na kmetijah.
Leta 2009 smo organizirali prvo srečanje, v mr
zlem januarju, na Antonovo na Kogu, ki so ga 
obiskali pohodniki iz Ljutomera, ko pridejo na 
Kog k maši.
Tako smo v teh letih sodelovali na raznih prire
ditvah na Kogu in okolici. Organizirali smo tudi 
oranje s starodobniki. Število članov, ki imajo 
Steyr traktorje, se je klub odlivu povečevalo in 
tako tudi želja po širšem obiskovanju dogodkov 
in krajev. Tradicionalne so naše prireditve ob 1 
maju, obisku sejma MESAP v Nedelišču, sode
lovanje na košnji na stari način v Beltincih, po
stavljanje klopotca pri Sv. Urbanu in srečanje na 
sejmu AGRA v Gornji Radgoni. Vabijo nas tudi 
razna društva in posamezniki na njihove prire
ditve.
V letu 2019 se je naša aktivnost začela s sreča
njem na Antonovanju na Kogu v januarju, ko 
smo k sodelovanju povabili Medžimurje moto 
klub iz Čakovca in Moto klub Varaždin 2. Z vese
ljem se že več let udeležijo tega srečanja v vedno 
večjem številu.
Redni zbor članov imamo vsako letu v mesecu 
marcu, ko pregledamo našo letno aktivnost v te
kočem letu ter se dogovorimo z gosti o letnem 
sodelovanju.
Otvoritvena vožnja je letos bila aprila v Sv. Mar
tinu na Muri, katere se je udeležilo 12 traktorjev 
Steyr kluba Kog. Izvedena je bila panoramska vo
žnja in zaključek v Murskem Središču.
Ob 1 maju se že več let podamo na Jeruzalem, ko 
se srečujemo s pohodniki in jih z veseljem po
peljemo del poti. Zaključimo s pogostitvijo pri 
Majdi in Stanku. Letos smo sodelovali s člani J J 
PUCH iz Ljutomera in prijateljskimi motoristi na 
poroki Gašparičevih.
Že tradicionalna udeležba je na sejmu MESAP 
v Nedelišču, ko se nas je zbralo 12 s traktorji in 
sodelovali z našimi glasbeniki v programu sejma.

Letošnja proslava ob dnevu samostojnosti 
na Kogu tudi ni potekala brez naše udelež
be.
Že nekaj let nas DU Kobilje vabi na njihov 

praznik žetve, ki se nas je v juliji z veseljem
udeležilo 9članov s traktorji Steyr. Vožnja je 

bila panoramska, saj smo se med potjo večkrat 
ustavili in tudi okrepčali iz nahrbtnika.
V juliju se v Beltincih dogaja festival folklore in 
predstavitev občinskih društev. Pridemo na vabi
lo društva za ohranjanje kmetijske tehnike Bel
tinci, ko prikažejo mlatitev na star način.
Avgustovsko srečanje traktorjev na Sv. Urbanu 
je z vožnjo po vaseh ob obisku vinogradnikov in 
kmetij. Zaključek je postavljanje klopotca , ki ga 
vso pot vozimo s seboj. Udeležba na pozdravu 
jeseni v občini Razkrižje je bila ob prazniku Ma
rijinega vnebovzetja z vožnjo na Šprinc, kjer je 
kulturni program. Bilo nas je 10.
Avgusta smo se tudi srečali s člani traktor veteran 
klub Region Straden iz Avstrije, ki so pripotovali 
za več dni k Vinku Brenholcu. Povabili smo jih 
na postavljanje klopotca v Hermance.
Naša največja prireditev je predstavitev na kme
tijskem sejmu AGRA v Gornji Radgoni avgusta 
, ko se je zbralo 55 vozil Steyr starodobnikov iz 
Slovenije in Avstrije. Srečanja se je udeležil se je 
tudi gost iz okolice Celja in postal naš član. Vsak 
udeleženec je prejel priznanje sejma, Steyr kapo 
in majico, kar je prispeval donator ITRO Lju
bljana. Na sejmu nas je obiskala tudi kmetijska 
ministrica ga. Aleksandra Pivec. Na vožnji proti 
domu se vedno ustavimo pri mesariji Korošak.
V avgustu smo se tudi udeležili 2 vožnje starih 
traktorjev v organizaciji muzeja Šardi iz Selnice 
na Hrvaškem.
Na koncu sezone želijo člani na izlet. Letos smo 
ga organizirali v Lokve, kjer smo si ogledali pri
vatni vojaški muzej in Štanjel z ogledom Tartini
jevega vrta in degustacijo pršuta.
Zahvala gre vsem članom kluba za sodelovanje 
in udeležbo na dogodkih na lastne stroške, saj je 
občinska podpora minimalna.
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VSEM ŽELIMO SREČO V LETU 2020
Steyr klub Kog

Milan 
Kolarič
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0
KAJ SE JE LETOS ŠE ZANIMIVEGA DOGAJALO NA KOGU

NARODNO ZABAVNI VEČER

KOGOVŠKIH DEČKOV
Kot vsako leto je bilo tudi leto 2019 za nas Kogo
vške dečke zelo aktivno. Peli smo na rojstnih dne
vih, porokah in bili smo gostje na številnih kon
certih. Najbolj ponosni pa smo na naš koncert, 
ki je letos zopet napolnil dvorano in poslušalce 
popeljal v narodno zabavni svet.

Koncert smo pripravili v okviru »Poletja na Kogu 
2019.«
Obiskovalcem, ki so prišli od blizu in daleč, smo 
zapeli širok repertoar Miheličevih, Avsenikovih 
ter Slakovih uspešnic.
Naši gostje na koncertu so bili virtuozi narodno 
zabavnih instrumentov. Na kitaro je brenkal Kle
men Štuhec, v klarinet je pihal Rudi Toplak, na 
trobento je trobil Boštjan Lašič , na bariton To

maž Rajh, na klavirski harmoniki pa je sprehajal 
prste naš vodja Aleš Lubi.
Naš koncert so popestrile tudi pevke iz Gimnazi
je Ormož, ob ritmih glasbe pa so se zavrteli fol
kloristi Folklorne skupine Kog.

Kar je bilo med in po koncertu še lepše videti, je 
bila zbrana množica gledalcev in poslušalcev, ki 
so na koncertu vidno uživali in se pred telovadni
co OŠ Kog, kjer je koncert potekal, zadržali do 
poznih večernih ur ob dobri kogovski kapljici in 
pesmi.
Blagoslovljene božične praznike in SREČNO 
NOVO LETO VAM ŽELIMO !

Kogovski dečki

Aleš LUKMAN
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FOLKLORNA SKUPINA KOG
Folklorniki imamo vsako leto pestro paleto do
godkov, kakšno leto več kakšno manj. Trudimo 
se, da se udeležimo dogodkov na katere smo po
vabljeni. Seveda je za to potrebno veliko vaj in na
šega časa ,ki ga prostovoljno namenimo skupini. 
Vendar v tem hitrem tempu življenja, ko čas vse 
prehitro teče, nam je delo v folklorni skupini za 
sprostitev.

Letos smo se odločili, da si organiziramo inten
zivne vaje v mescu juniju. Čas smo namenili fol
klori, pripravili smo dve točki s katerima smo se 
predstavili na prireditvah Poletje na Kogu.

Septembra smo v Ormožu z plesno pevsko točko 
sodelovali na slavnostni akademiji ob 150. oble
tnici osmega slovenskega tabora v Ormožu. Na 
slovesnosti je bil slavnostni govornik predsednik 
države Borut Pahor. Ob koncu leta, v mesecu de
cembru bomo del kulturne točke izvedli na prire
ditvi Spominski dan krajevne skupnosti v dvora
ni na Kogu.

Ob prihajajočem letu vam kogovski folklorniki 
želimo ogromno medsebojne ljubezni, iskrivih 
nasmehov in lahkotnih korakov. Srečno!

V avgustu je folklorna skupina sodelovala na 
koncertu Kogovških dečkov kot plesna spremlja
va . Sodelovali smo na Babičini kuhinji s plesno 
in pevsko točko. V soboto smo postavili klopotec 
zraven zapeli in zaplesali. V nedeljo ob zaključ
ku prereditev Poletja na Kogu smo sodelovali kot 
skupina na vaških igrah.

Mateja Prapotnik

28 | Novice KS Kog 2019



PISALI SO NAM

BILI SMO NA BABIČINI KUHINJI
Velik pano v domačem križišču je že nekaj dni 
nagovarjal s preprostim, a zgovornim sloganom: 
»Poletje na Kogu ».
Potem sva bila osebno nagovorjena, povabljena. 
Počaščena, vesela, radovedna.
In sva šla. S prijetnim občutkom v sebi: »Saj ven
dar postajava del tega kraja.« Čakale so luči v da
ljavi. Na prizorišču znani in neznani ljudje, vsi 
gostoljubni, topli in odprti. Igrivost folkloristov, 
kraljica ob vhodu v meni ljubo starodavno kmeč
ko arhitekturo.
Pozdravili so nas nasmejani, vedri obrazi in ohla
jen kozarec penine. Ogrlice biserov, lesketajoče se 
v popoldanskem poletnem soncu.
Le kdo je izrezljal te lesene žlice, ki so sedaj ponos 
mojega kuhinjskega predala?

»Midva sva prvič, kaj pa vi ?« To doživetje bi privo
ščila tistim, ki želijo spoznati Prlekijo.
Joj, kaj vse smo jedli! Župo, ki sem jo prvič jedla 
leta nazaj pri materi na Humu, kakšna nostalgija! 
Vmes pa čedni fantje s pesmijo na ustih in v srcih. 
Naši najstnici sem doma takoj navdušila za njihov 
bližajoči se koncert. Vedno me je privlačila prete
klost, pa skrivnosti - neznano, zato sem se preti
hotapila v druge prostore Košarkine hiše. Kakšno 
bogastvo starega in pridih novega! Kapo dol, pri
dni Kogovčani! Skrbno izvezene in sešite obleke 
marljivih kmečkih žensk so zgovorno pričale o 
pripadnosti in ljubezni do domačih gričev. Hvala 
Ksenija, hvala Kogovčani! Še se bomo srečali!

Romana Nedog

DRAGI KOGOVČANI
Rada bi se vam zahvalila za prijeten petkov večer na »Babičini kuhinji.« V današnjem tempu 
življenja so takšni večeri med prijatelji prelepo doživetje.

Vesela sva, da smo se bolje spoznali, spet srečali in uživali v hrani in vinu, ki so bila res nekaj 
posebnega. Super ste! Navdušena sva nad tolikimi projekti in vsebinami, ki jih pripravljate.

Zares prelepo doživetje! Želiva si le, da si boste ob vsem razdajanju za skupnost, vzeli dovolj 
časa tudi zase.

Petra in Marko Škerl
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NA KOGU PONOVNO DELUJE KNJIŽNICA

IN TUDI KNJIGOBEŽNICA
Spoštovane krajanke in krajani!
Z veseljem vam sporočamo, da smo maja letos na 
Kogu ponovno odprli KNIŽNICO.
Ljudje čedalje manj beremo, sodobni mediji so 
nas čisto zasvojili in pozabili smo na lepo sloven
sko besedo in bogastvo našega besednega zakla
da, ki ga lahko pridobimo samo z branjem lepo
slovnih knjig, povesti, romanov, poezije.
Ali veste, da smo na Kogu svojo prvo knjižnico 
dobili že 1879. Ustanovil jo je takratni nadučitelj 
Slane.
Pozneje sta na Kogu delovali celo dve javni knji
žnici. Eno je ustanovilo Bralno društvo LIPA, ki 
je delovala najprej pri trgovcu Rau, pozneje pri 
Jožefu Zadravcu.
Drugo knjižnico je ustanovilo Prosvetno društvo. 
Po II. svetovni vojni sta na Kogu delovali šolska 
knjižnica in knjižnica prosvetnega odseka OF 
(takoj po vojni), pozneje pa je knjižnica ves čas 
delovala v okviru Prosvetnega društva Kog.
Po dobrih tridesetih letih, ko na Kogu ni bilo več 
knjižnice, so se v Društvu upokojencev ZARJA 
Kog, ob pomoči vodstva KS Kog odločili, da pre
vzamejo vse knjige, ki so še ostale, kot dedišči
na prejšnjih knjižnic in poskrbijo za čisto pravo 
knjižnično dejavnost.
Knjige so že na knjižnih policah in čakajo na vas. 
Naša nova knjižnica se po število knjig seveda ne 
more primerjati z občinskimi javnimi knjižnica
mi, vseeno pa hrani obilico lepih starih povesti, 
romanov, pesniških zbirk in celo vojaško enciklo
pedijo.
Mnogo knjig so nam v tem času naši krajani in 
tudi prijatelji od drugod, podarili. Zahvaljujemo 
se družini Zadravec-Vnuk iz Jastrebcev, Družini 
Šulek iz Lačavesi, Zdenki Kovačič s Koga in dru
žini Jožeta Piana Ježa, ki so nam bogato povečali 
našo zbirko knjig.

KAKO BO KNJIŽNICA ODPRTA?

• KNJIŽNICA BO OD 1. januarja 2020 
ODPRTA VSAKO NEDELJO V MESECU OD 
10. do 12. URE.
• Za izposojo knjig pa lahko izven dolo
čenega odpiralnega časa pokličete tudi Tončeka 
Luskoviča na 041 739 190 ali Mileno Borko na 
telefon 031 295 695.

KAJ JE KNJIGOBEŽNICA ? Gotovo ste med 
sprehodom po katerem od slovenskih mest ali 
naselij že opazili hišice takih in drugačnih oblik, 
ki stojijo na prostem in v katerih so shranjene 
knjige. To so KNJIGOBEŽNICE. Pobuda za to
vrstno »prosto« izmenjavo knjig (brez članarine 
in drugih obveznosti) se je v Sloveniji septembra 
2011 začela na družbenem omrežju Facebook ter 
se kasneje preselila v resnično ži vljenje. Tako je 
raznoliko branje različnim generacijam dostopno 
tudi zunaj knjižnic; hišice pa so dokaz, da smo 
ljudje tudi na tak način pripravljeni izboljšati ka
kovost življenja v svoji okolici. Knjige, ki jih ne 
rabimo več prinesemo v »knjigobežnico« in jih 
ponudimo drugim. Knjigo, ki je tam in vam je 
všeč si lahko tudi odnesete domov. Za knjigobe
žnico je poskrbelo vodstvo KS, lično hišico pa je 
izdelalo Mizarstvo Boruta Strelca.

Tonček Luskovič
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OSNOVNA ŠOLA KOG SE PREDSTAVI
Kjer šumijo gozdovi domači in sliši ptičkov se glas, kjer veter se s travami igra in klopotec veselo 
klopota, tu smo mi na Kogu doma. Sredi majhne vasi naša šola stoji. Je lepa, domača in prijazna.

V njej nikdar dolgčas nam ni, nanjo ponosni smo vsi.

PODRUŽNIČNA ŠOLA KOG V LETU 2019

Podružnična šola Kog je šola prijaznih, ustvar
jalnih in odgovornih ljudi z različnimi sposob
nostmi, ki cenijo in spoštujejo sebe in druge... 29 
vedoželjnih učenk in učencev skupaj z učitelji in 
starši, vsak dan znova in znova išče nove poti... 
boljše, drugačne, samosvoje, enkratne...
Zadovoljni obrazi, nasmejana lica, iskrive in zve
dave otroške oči, uspehi na tekmovanjih, druže
nje s prijatelji, sošolci...spoštovanje staršev, kraja
nov, narave, sveta okrog sebe... to so vrline, ki so 
nam pomembne .. .vrline, ki štejejo, nas povezu
jejo in bogatijo...

Prijateljico kot si ti, le stežka se dobi. 
Ob tebi vse se spremeni, 

vse v življenju smisel dobi. 
Ob tebi vsa žalost odhiti 

in duša k nebu poleti.
Ob tebi človek nikoli ni sam, 

naj povem še, da rada te imam, 
S tabo nič več težko se ne zdi, 

le takšnega človeka vsak ob sebi si želi. 
Ved i tak človek si ti!!

Živa Miklin in Lana Marinič
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Mesec december je najbolj čaroben čas v letu. Čas, ko se spomnimo preteklosti in pričakujemo 
prihodnost. Čas, ko se želja po sreči in zdravju seli iz srca v srce. Čas za lepe misli in želje ljudem, ki 
nam veliko pomenijo.

Spoštovani starši, dragi Kogovčani in Kogovčanke!

Dovolite, da se vam ob izteku leta zahvalimo za bogato sodelovanje, za izkazano spoštovanje, 
izrečene spodbude, vašo srčno pomoč in podporo. Skupaj smo močnejši, prodornejši v svojih de
janjih ter skupaj zmoremo vse in še več. Zato tudi v prihodnje srčno upamo na naše nove skupne 
priložnosti in izzive.

V letu, ki prihaja vam želimo, da bi se vam uresničile vse želje, pričakovanja in sanje, tudi tiste, ki ste 
jih postavili visoko nad oblake.

Lepe praznične dni in vse dobro v letu 2020! Učenci in učenke ter vsi zaposleni na OŠKog

JESEN V NAŠEM VRTCU NA KOGU
Jesen je zanimiv letni čas. Narava se obarva, veselimo se plodov s katerimi nas obdarja, začne se novo 
vrtčevsko leto. Pričnejo se nova znanstva, prijateljstva in obudijo stare vezi.
S koraki in korakci so naši otroci septembra zakorakali v vrtec Kog. Najmlajši v skupino Zajčkov z 
vzgojiteljicama Andrejo in Ines, malo starejši pa v skupino Sončkov k vzgojiteljicama Jolandi in Mateji 
in spremljevalki Tadeji.
Jesen nam je letos pričarala veliko aktivnosti in dogodkov in nas razveseljevala skozi sončne in deževne dni.
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MNOŽIČNI TEK

V septembru smo ob akciji Atletske zveze Slovenije skupaj z učenci športniki Gregorjem, Mojco in 
Evo tekli na 100 in 200 m in za to prejeli tudi priznanja.

TRGATEV

Nato pa je že obrodilo grozdje in skupaj s šolarji smo poskrbeli, da bo grozdnega soka dovolj za vse 
leto. Kakšno grozdno jagodo, ki je ostala v vinogradu pa smo pozobali tudi še kasneje.

OLIMPIJSKI FESTIVAL V LJUBLJANI-

Kmalu po trgatvi smo se z vlakom odpeljali v naše glavno mesto Ljubljano in se preizkusili v raznih 
športih, nekatere smo že poznali, nekateri pa so nam bili čisto novi
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MIKS

Športno gibalno prireditev vrtcev Miklavž, Ivanjkovci, Kog in Središče ob Dravi smo tokrat gostili 
pri nas na Kogu. Vinogradniško obarvane igre so nam popestrile popoldne, naslednje leto pa je na 
vrsti vrtec Navihanček iz Središča.

VRTEC V NARAVI-TRIJE KRALJI

Oktober je bil radodaren s sončnimi žarki in toplo so nas greli tudi v vrtcu v naravi. Pridobivali smo 
izkušnje v naravi in nekateri prvič prenočili nekje brez staršev.

OBISK GASILCEV

Veseli smo bili obiska gasilcev, s katerimi smo se srečali v mesecu požarne varnosti. Prikazali so nam 
svojo opremo, najbolj pa nas je zanimal gasilski avto

Jesen se je počasi a zanesljivo poslovila, čakajo nas 
praznični dnevi in z njimi zima, ki bo prinesla nove 
dogodivščine v naš vrtec. Zagotovo nam ne bo dol
gčas.

V novem letu 2020 želimo veliko veselih dogodkov 
in dogodivščin tudi vsem vam!!!!

Kolektiv vrtca Kog
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